
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  40 

тридцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 27 грудня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О. С., секретар міської ради: 

Вітаю, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

Наше сесійне засідання відбувається під час різдвяних та новорічних свят, 

які ми, на жаль, знову відзначаємо у час великих випробувань і тривог для всієї 

України. Проте незламний дух нашого народу, його єдність та віра у краще 

майбутнє дають нам сили рухатися вперед. 

Важко уявити Різдво без куті, дідуха, дзвінкої коляди, родинного столу і, 

звісно, – без вертепу. З давніх-давен українці влаштовували вертепні дійства, 

попри заборони і важкі часи, його чекали в кожній домівці. Адже вертеп – 

важливий компонент різдвяного духу, він дарує оптимізм і віру в мирне майбутнє, 

є втіленням народних традицій та духовного єднання. 

Сьогодні, коли українці стримують російську навалу та мужньо захищають 

свою країну, традиції продовжують жити. 

З автентичним українським вертепом до нас сьогодні завітали учні та 

педагоги Кропивницького професійного ліцею сфери послуг і торгівлі. 

Запрошуємо приєднатися до волонтерської ініціативи і підтримати такий 

важливий збір – придбання РЕБу для 44-ї окремої артилерійської бригади. 

 

Учасники вертепу виступили перед депутатами, депутатками, 

присутніми. 

 

Колюка О. С.: 

Дякуємо учасникам вертепу за вітання. Дякуємо всім, хто підтримав 

донатами збір. Нехай свято Різдва, новорічні свята надихають усіх на нові 

здобутки, об’єднують у спільній меті громаду та допомагають вибороти 

Перемогу. 
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Шановні депутати, депутатки! 

Прошу зареєструватися.  

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування «Рада-В». 

 

На тридцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 24 депутати, депутатки. Відсутні 19. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання пам'ять 

загиблих українських захисників, захисниць та мирних громадян, які стали 

жертвами російсько-української війни.  

 

Відповідно до вимог Регламенту Кропивницької міської ради восьмого 

скликання секретар міської ради надав слово громадянам, які записались на 

виступ:  

Бондаренко Світлані Петрівні, яка виступила з питань щодо ситуації, яка 

склалась з гуртожитком по просп. Університетському, 21, та виділення 

земельних ділянок учасникам бойових дій для будівництва індивідуальних 

гаражів; 

Орєшкову Геннадію Миколайовичу, який у своєму виступі висловився щодо  

порушень законодавчих актів; 

Пєрвому Дмітрію Міхайловичу, який повідомив, що у місті існують 

проблеми із стоматологічним лікуванням.  

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі тридцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь:  

заступники міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради: 

Мосін О. В., Колодяжний С. О.; 

Балакірєва С. М. – керуючий справами виконавчого комітету міської ради; 

Закаблуковський В. О. – голова Фортечної районної у місті Кропивницькому 

ради; 

Стецюк В. Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л. М. – староста Новенського старостинського округу. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 
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Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити.  

 

Колюка О. С. на запитання Ковальової-Алокілі О. А., депутатки міської 

ради (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ «СЛУГА НАРОДУ», членкині 

депутатської групи «Міжфракційне депутатське об’єднання «Рівні 

можливості») щодо відсутності в онлайн-трансляції засідання міської ради  

від 17 грудня 2024 року виступу представника громади припустив, що можливо 

відбувся збій з технічних причин, наголосив, що питання буде з’ясовано.  

 

Секретар міської ради нагадав про алгоритм дій у разі звукового сигналу 

«повітряна тривога». 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

На минулому засіданні я говорив про необхідність проведення до кінця року 

ще одного засідання. 

Для своєчасного та повного освоєння коштів дотації з державного бюджету 

та коригування бюджету громади на 2024 рік, а також для вирішення інших 

питань виникла необхідність у проведенні чергового засідання дев’ятої сесії 

міської ради.  

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(тридцяте засідання), до якого включено чотири загальні питання. Всі питання 

розглянуто та погоджено на засіданні постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики.  

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(тридцяте засідання) затвердити в цілому. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 23, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2406 «Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання» 

(додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні депутати, депутатки! 
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Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

Перше питання «Про депутатські запити депутатів/депутаток міської ради». 

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити. Немає.  

Переходимо до розгляду питання порядку денного «Про внесення змін до 

рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761  

«Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік». 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2417 (доопрацьований).   

Доповідає Шевцова Т. М., заступник начальника фінансового управління. 

Шевцова Т. М. пояснила, що зазначеним проєктом рішення пропонується 

залучити до бюджету громади міжбюджетні трансферти, а саме: субвенцію 

з державного бюджету на забезпечення харчуванням учнів початкових класів 

закладів загальної середньої освіти по управлінню освіти  

в сумі 24 530,7 тис. грн, іншу дотацію на оплату енергоносіїв закладів, в яких 

проживали внутрішньо переміщені особи, на загальну суму 145,8 тис. грн по 

департаменту соціальної політики.  

Крім того, відповідно до розпорядження Кабінету Міністрів України  

від 26 грудня 2024 року № 1324-р «Про перерозподіл деяких видатків державного 

бюджету, передбачених Міністерству освіти і науки на 2024 рік, розподіл 

резерву освітньої субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам  

у 2024 році» бюджету Кропивницької міської територіальної громади 

зменшується обсяг субвенцій з державного бюджету: 

на придбання обладнання, створення та модернізацію (проведення 

реконструкції та капітального ремонту) їдалень (харчоблоків) закладів 

загальної середньої освіти на суму 36 436,4 тис. грн (залишок субвенції 

складатиме 22 530,0 тис. грн); 

на забезпечення якісної, сучасної та доступної загальної середньої освіти 

«Нова українська школа» на суму 4 369,1 тис. грн.  

 

Враховуючи вищевикладену інформацію, заступник начальника фінансового 

управління запропонувала доповнити доопрацьований проєкт рішення № 2417, 

погоджений постійною комісією з питань бюджету та податкової політики, 

наступним:  

1. Внести зміни до показників бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік по доходах та видатках (додатки 1, 3, 4 до 

проєкту рішення): 

грн 

Головний 

розпорядник/КТПКВК МБ 
Разом 

у тому числі: 

загальний 

фонд 

спеціальний фонд 

усього 

у тому 

числі 

бюджет 

розвитку 

Доходи (додаток 1) - 40 805 500 - 40 805 500   
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Субвенція з державного 

бюджету місцевим бюджетам 

на придбання обладнання, 

створення та модернізацію 

(проведення реконструкції та 

капітального ремонту) їдалень 

(харчоблоків) закладів 

загальної середньої освіти (код 

доходів 41033500) 

- 36 436 400 - 36 436 400 

  

Субвенція з місцевого 

бюджету на забезпечення 

якісної, сучасної та доступної 

загальної середньої освіти 

«Нова українська школа» за 

рахунок відповідної субвенції 

з державного бюджету (код 

доходів 41051400) 

- 4 369 100 - 4 369 100 

  

Видатки (додаток 3)     

Управління освіти - 40 805 500  - 40 805 500 - 40 805 500 

КПКВК 0611182 «Виконання 

заходів, спрямованих на 

забезпечення якісної, сучасної 

та доступної загальної 

середньої освіти «Нова 

українська школа» за рахунок 

субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам» 

- 4 369 100  - 4 369 100 - 4 369 100 

КПКВК 0611242 «Виконання 

заходів щодо придбання 

обладнання, створення та 

модернізації (проведення 

реконструкції та капітального 

ремонту) їдалень 

(харчоблоків) закладів 

загальної середньої освіти за 

рахунок субвенції з 

державного бюджету місцевим 

бюджетам» 

- 36 436 400  - 36 436 400 - 36 436 400 

Фінансування за рахунок 

зміни залишків коштів 

бюджетів (додаток 2) 

 + 40 805 500 - 40 805 500 - 40 805 500 

Передача коштів із загального 

фонду до бюджету розвитку 

(спеціального фонду) 

 + 40 805 500 - 40 805 500 - 40 805 500 

2. Внести відповідні зміни до текстової частини проєкту рішення та 

змінити нумерацію додатків до проєкту рішення. 

 

Колюка О. С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. Надійшла 

пропозиція прийняти проєкт рішення № 2417 (доопрацьований) за основу і в 
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цілому з урахуванням додаткових озвучених пропозицій. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

Результати голосування: 

«за» – 23, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 

 

Прийнято рішення № 2407 «Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 «Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік» (додається). 

 

Колюка О. С.:  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про субвенцію обласному бюджету». Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2418. Доповідачка Костенко Л. Д., начальник управління освіти. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2418 за основу і в цілому 

без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

«за» – 23, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 1. 
 

Прийнято рішення № 2408 «Про субвенцію обласному бюджету» 

(додається). 

 

Колюка О. С.:  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про звернення депутатів/депутаток Кропивницької міської ради до Кабінету 

Міністрів України щодо встановлення працівникам закладів освіти щомісячної 

доплати за особливі умови праці та виділення додаткових коштів». Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2419. Доповідає Костенко Л. Д., начальник 

управління освіти. 

 

Костенко Л. Д. пояснила, що відповідно до доручення постійної комісії 

міської ради з питань охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури 

та спорту управлінням освіти були узагальнені всі пропозиції, які надійшли від 

управління освіти, управління молоді та спорту, управління культури і туризму, 

та підготовлено звернення до Кабінету Міністрів України щодо встановлення 

працівникам закладів освіти щомісячної доплати за особливі умови праці та 

виділення додаткових коштів з 01 січня 2025 року. Начальник управління освіти 

наголосила, що з метою підвищення престижності праці в усіх закладах освіти 
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у зверненні порушується питання встановлення щомісячної доплати за особливі 

умови роботи педагогічним працівникам закладів дошкільної освіти, 

позашкільних закладів освіти, закладів професійної, професійно-технічної 

освіти, музичних та спортивних шкіл, шкіл мистецтв, а також обслуговуючому 

персоналу. Крім того, Костенко Л. Д. інформувала, що у зв’язку з обмеженістю 

коштів місцевого бюджету у зверненні йде мова про додаткове виділення 

коштів з Державного бюджету на забезпечення виплати доплати працівникам 

закладів освіти.  

 

Чередніченко Н. Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова постійної комісії з питань 

охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту  підтримала 

доповідь начальника управління освіти та доповнила, що відповідно до 

постанови Кабінету Міністрів України від 08 листопада 2024 року № 1286 

«Деякі питання оплати праці педагогічних працівників закладів загальної 

середньої освіти» передбачається встановлення щомісячної доплати за 

особливі умови роботи педагогічним працівникам закладів загальної середньої 

освіти: з 01 січня 2025 року – у розмірі 1300 гривень; з 01 вересня  

2025 року – у розмірі 2600 гривень. Але, зауважила депутатка, це тільки один із 

типів закладів освіти, де працюють педагогічні працівники, тому, враховуючи 

звернення профспілок та за ініціативи профільної комісії, було надано доручення 

управлінню освіти узагальнити пропозиції від виконавчих органів стосовно 

включення до переліку педагогічних працівників закладів освіти різних типів, а 

також обслуговуючого персоналу та підготувати звернення до Кабінету 

Міністрів України щодо встановлення щомісячної доплати за особливі умови 

праці та виділення додаткових коштів. 

 

Колюка О. С.:  

Чи є запитання до доповідачки? Немає. Надійшла пропозиція прийняти 

проєкт рішення № 2419 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 0. 
 

Прийнято рішення № 2409 «Про звернення депутатів/депутаток 

Кропивницької міської ради до Кабінету Міністрів України щодо 

встановлення працівникам закладів освіти щомісячної доплати за особливі 

умови праці та виділення додаткових коштів» (додається). 
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Колюка О. С.:  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

«Про надання згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади ігрового комплексу  

«Дзвіночок 4». Проєкт рішення за реєстраційним № 2420. Доповідачка 

Паламаренко А. С., начальник управління комунальної власності. 

 

Колюка О. С. на запитання Ковальової-Алокілі О. А., депутатки міської 

ради (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ «СЛУГА НАРОДУ», членкині 

депутатської групи «Міжфракційне депутатське об’єднання «Рівні 

можливості») щодо того, на якій земельній ділянці – орендованій чи комунальної 

власності – знаходиться ігровий комплекс «Дзвіночок 4», відповів, що земельна 

ділянка перебуває у постійному користуванні комунального підприємства 

«Благоустрій». 

 

Колюка О. С.:  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2420 за основу і в цілому. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

«за» – 24, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 0, 

«не голосували» – 0. 
 

Прийнято рішення № 2410 «Про надання згоди на безоплатне 

прийняття до комунальної власності Кропивницької міської територіальної 

громади ігрового комплексу «Дзвіночок 4» (додається). 

 

Колюка О. С.: 

Шановні колеги, колежанки! Основні питання порядку денного розглянуті. 

Чи є бажаючі виступити з питання «Різне»? Немає.  

Всі питання, включені до порядку денного на тридцятому засіданні дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити тридцяте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 
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